
Referat af møde i Borger- og pårørenderådet i Handicap Midt  

 Afbud: Anne, Terese, Heidi og Lise  

Til stede: Solveig, Tina, Tove, Villy, og Mads (referent).  

1. Velkomst og præsentation   
Mads byder velkommen til mødet.  

 
2. Punkter til dagsorden for rådets medlemmer/andre borgere/andre pårørende   
Der er ikke øvrige punkter til dagsorden.  

 
3. Nyt fra afdelingerne og ledelsen  
Team Kærsangervej: En borger er sovet ind tidligere på ugen – det fylder i huset. Mads 
fortæller om hvordan vi arbejder med sorg og afsked. Solveig var glad for at der kom et 
nyhedsbrev ud hvor pårørende blev orienteret om dødsfaldet.  
Årets sommerferie går til Feriecenter Slettestrand. Derudover er borgere og medarbejdere ved 
at planlægge udflugter i sommerferien.   
Vi skifter snart madleverandør igen – den nuværende er meget dyr.  

 
Team Vesterbrogade:  
Bodil er startet som medarbejder i Vesterbrogade pr. 1. januar. Bodil er uddannet som social- 
og sundhedsassistent.  
Vesterbrogade tager på sommerferie i uge 34 – i år tager de til Lalandia i Søndervig. Derudover 
er borgere og medarbejdere ved at planlægge udflugter.  
   
De to teams er netop hjemvendt fra koncert med Kandis i Mønsted-Hallen. Koncerten var 
arrangeret af LEV i Viborg. De deltagende borgere havde en dejlig aften.  
Vi kigger på om at en del af sommerens udflugter skal være på tværs af de to teams – dermed 
er der mulighed for at tilpasse turene mere efter funktionsevne frem for adresse.  
6. april er der gymnastikopvisning: Flere af borgerne skal på gulvet og lave opvisning – Vi 

forventer god opbakning fra en del af de øvrige borgere         
 
Nyt fra Mads:  
Mads har indtryk af at det går godt – både blandt borgere og medarbejdere. Vores økonomi er i 
balance. 
Mads orienterer om at forvaltningen arbejder på et nyt forslag om placering af nyt botilbud i 
Viborg.  
GLAD-Fonden vil etablere sig i Viborg med tilbud til borgerne i deres fritid.  

 

4. Tema: Skal vi have et bestemt tema for vores arbejde i år? Kom gerne med ideer         
Vi er enige om at vi godt kunne tænke os at have et tema. Mads fortæller om udfordringerne 
med hensyn til transport: Transport er den største udfordring i forhold til at borgerne kan 
komme ud af huset.  
Mads foreslår at en bus bliver organiseret i en støtteforening – så det bliver støtteforeningens 
bus.  
Mads kontakter Heidi og spørger om hun kan hjælpe med at søge fonde. Villy vil gerne vaske 

bussen        
5. Punkter til næste møde  
Pt. er der ikke punkter til næste møde.  



 
6. Tidspunkt for næste møde 
6. juni kl. 16.00 – 17.00 på Vesterbrogade.  
 
7. Eventuelt   
Solveig efterlyser referat fra sidste møde i fælles borger- og pårørendemøde på hhv. 
Katrinehaven og Rådhuset. Mads har rykket Jan igen.  
 

 


